
 

 

 

 

28-1-2021 UPDATE  

 

COMMISSIE DEFENSIE VERZOEKT STAATSSECRETARIS OM GEEN 

ONOMKEERBARE STAPPEN TE ZETTEN EN DE MOTIE VAN HELVERT CS UIT TE 

VOEREN 

 

Vandaag, 28 januari 2021 is een procedurevergadering gehouden van de vaste 

Kamercommissie Defensie. Op verzoek van kamerlid Karabulut (SP) is de radartoren 

Herwijnen op de agenda van deze vergadering gezet. Kamerlid Fritsma (PVV) verzocht om 

in het notaoverleg van 3 februari a.s., te praten over klachten bij de radar in Wier. Daarover 

hebben diverse Kamerleden vragen gesteld aan de staatssecretaris, maar nog geen 

antwoord ontvangen.  

 

Mw. Karabulut vraagt de commissie om een verzoek te formuleren zodat de staatssecretaris 

geen onomkeerbare stappen zet gedurende het onderzoek naar alternatieve locaties voor de 

radar. Dat onderzoek volgt uit de motie van Helvert cs, die op 8 december 2020 door een 

meerderheid in de kamer is aangenomen.  

 

Wat het kamerlid van Helvert (CDA) vooral opviel is de volgens hem oorverdovende stilte 

van de kant van Defensie. De kamer heeft namelijk sinds 8 december jl. niets meer gehoord 

van de staatssecretaris. Juist dat vindt hij zorgelijk, want uit de algemene sfeer in deze 

procedurevergadering kon duidelijk worden opgemaakt dat men Defensie niet vertrouwt.  

 

Na een korte discussie over de formulering van het verzoek was de hele commissie het eens 

om het volgende verzoek aan de staatssecretaris te sturen: 

Verzoeken de staatssecretaris om geen stappen te ondernemen in de radar Herwijnen en de 

motie van Helvert cs uit te voeren. Ook was de commissie het eens met het verzoek van de 

heer Fritsma om de problemen bij de radar in Wier op 3 februari a.s. te bespreken.  
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